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Abstract (en)
[origin: CN211494752U] A system for packaging goods is disclosed. The system includes a packaging machine that may apply a secondary
package to at least one item that has already been provided with a primary package. Alternatively, the system may include a packaging apparatus
for manufacturing a strapping body from an item of merchandise having a primary package, the system also includes an open-loop control and/
or closed-loop control device that can open-loop control and/or closed-loop control the packaging machine or the packaging apparatus to apply a
secondary package to the at least one item that has already been provided with the primary package. The system also includes an external memory
that is preferably configured as a cloud memory. The open-loop control and/or closed-loop control device may be in datacommunication with an
external memory, preferably configured as a cloud memory, coordinated with known and/or determined packaging conditions for open-loop control
and/or closed-loop control of the packaging machine or packaging equipment.

Abstract (de)
Es ist ein System (1) zum Verpacken von Artikeln (14) offenbart. Das System (1) umfasst eine Verpackungsmaschine (48), welche eine
Sekundärverpackung (56) auf mindestens einen bereits eine Primärverpackung aufweisenden Artikel (14) aufbringen kann. Alternativ kann
das System (1) eine Verpackungsvorrichtung (9100) zur Herstellung von Gebinden (901) aus Primärverpackungen aufweisenden Artikeln
(902) umfassen, Weiter umfasst das System (1) eine Steuer- und/oder Regeleinrichtung (S), welche die Verpackungsmaschine (48) bzw.
die Verpackungsvorrichtung (9100) zum Aufbringen der Sekundärverpackung (56) auf den mindestens einen bereits eine Primärverpackung
aufweisenden Artikel (14) steuern und/oder regeln kann. Zudem umfasst das System (1) einen vorzugsweise als Cloud-Speicher (81) ausgebildeten
externen Speicher (80). Die Steuer- und/oder Regeleinrichtung (S) kann zum Steuern und/oder Regeln der Verpackungsmaschine (48) bzw. die
Verpackungsvorrichtung (9100) mit dem vorzugsweise als Cloud-Speicher (81) ausgebildeten externen Speicher (80) eine auf bekannte und/oder
festgestellte Verpackungsbedingungen abgestimmte Datenkommunikation durchführen. Außerdem ist ein Verfahren zum Verpacken von Artikeln (14)
offenbart.
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